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Biedrība „Latvijas Riteņbraukšanas federācija” 
Reģ.Nr.40008023340 

Roberta Feldmaņa iela 11, Rīga, LV-1014 
Padomes sēdes protokols Nr. 3 

 

2025. gada 11. martā, pulksten 09:30 Roberta Feldmaņa ielā 11, Rīgā. 
 
Piedalās Latvijas Riteņbraukšanas federācijas, turpmāk – LRF, padomes locekļi: Sandis Āķis, 

Uldis Ālītis, Ivo Čerbakovs, Svetlana Dreimane, Toms Flaksis. 
 
Uzaicināti: LRF ģenerālsekretārs Toms Markss, LRF izpilddirektors Artis Ozols, menedžeris Alekss 

Krasts, junioru šosejas riteņbraukšanas izlases treneris Gatis Smukulis 
 
Sēdi vada: Sandis Āķis 

Protokolē: Toms Markss 
 
Padomes sēdes vadītājs Sandis Āķis izsaka priekšlikumu izskatīt padomes sēdes 
darba kārtībā šādus jautājumus. 

1. Ziņojums par LRF darbību janvāra un februāra mēnešos –  T. Markss. 
2. Ziņojums par LRF finanšu stāvokli – A. Ozols. 
3. Šosejas un MTB riteņbraukšanas izlašu atlases kritēriju 2025. gadam izskatīšana, 

apstiprināšana – T. Markss, G. Smukulis. 
4. Biedrības “We Build Parks” iesnieguma izskatīšana par iestāšanos LRF –  A. Ozols. 
5. Par biedrības “For Better”, bērnu un jauniešu centrs “Daugmale” izslēgšanu no LRF – A. 

Ozols, T. Markss 
6. Par BMX sieviešu izlases galvenā trenera nepieciešamību – S. Āķis. 
7. LRF 2024. gada finanšu pārskata izskatīšana – T. Markss. 

8. LRF 2025. gada budžeta projekta izskatīšana – A. Ozols. 
9. Par LRF biroja darba organizēšanu – T. Markss. 
 

1. Ziņojums par LRF darbību janvāra un februāra mēnešos –  T. Markss. 
T. Markss informē padomes locekļus un uzaicinātos par LRF darbību janvāra un februāra 
mēnešos. T. Markss informē par LRF iesniegtajiem projektiem Izglītības un zinātnes ministrijas 

sabiedriski nozīmīgajos tautas sporta un starptautisko sacensību konkursos. T. Markss informē 
par gaidāmo Latvijas Olimpiskās komitejas ģenerālo asambleju un Latvijas Sporta federāciju 
padomes (LSFP) biedru sapulci, kurā notiks arī organizācijas prezidenta un valdes vēlēšanas. 

Padomes locekļi un uzaicinātie diskutē par LRF izvirzāmo kandidātu ievēlēšanai LSFP valdē. T. 
Markss norāda par paveikto darbā ar sponsoriem, izceļot noslēgtās sadarbības ar “Garmin”, un 
veikalu “FeelFree”.  

 
Padome, balsojot Sandim Āķim, Uldim Ālītim, Ivo Čerbakovam, Svetlanai Dreimanei 
un Tomam Flaksim par,  NOLEMJ: 

Apstiprināt T. Marksa ziņojumu.  
  
2. Ziņojums par LRF finanšu stāvokli – A. Ozols. 
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A. Ozols informē padomes locekļus un uzaicinātos par LRF finanšu stāvokli 2025. gada janvārī 
un februārī. Norāda, ka ieņēmumu pozīcijas nepārsniedz izdevuma pozīcijas. Padomes locekļi un 

uzaicinātie diskutē par ieņēmumu un izdevumu pozīcijām.   
 
Padome, balsojot Sandim Āķim, Uldim Ālītim, Ivo Čerbakovam, Svetlanai Dreimanei 

un Tomam Flaksim par,  NOLEMJ: 
Apstiprināt A. Ozola ziņojumu.  
 

3. Šosejas un MTB riteņbraukšanas izlašu atlases kritēriju 2025. gadam izskatīšana, 
apstiprināšana – T. Markss, G. Smukulis 
T. Markss informē padomes locekļus un uzaicinātos par aizvadīto LRF šosejas un MTB treneru 

padomes sēdi, kurā tika apstiprināti izlašu atlases kritēriji 2025. gada sezonai. G. Smukulis 
informē par Latvijas junioru puišu šosejas riteņbraukšanas izlases kritērijiem 2025. gada sezonai 
dalībai Eiropas un Pasaules čempionātos. G. Smukulis norāda, ka atšķirībā no 2024. gada 

sezonas, ir paaugstināts kritērijs individuālajā braucienā. G. Smukulis informē par Latvijas U23 
vīriešu šosejas riteņbraukšanas izlases kritērijiem 2025. gada sezonai dalībai Eiropas un 
Pasaules čempionātos. T. Markss informē par treneru padomes apstiprinātajiem atlases 
kritērijiem dalībai Eiropas Jaunatnes Olimpiskā festivālā šosejas un MTB riteņbraukšanā. T. 

Markss informē par treneru padomes apstiprinātajiem elites, U23 un junioru MTB izlases atlases 
kritērijiem dalībai 2025. gada Eiropas un Pasaules čempionātos. Padomes locekļi un uzaicinātie 
diskutē par apstiprinātajiem atlases kritērijiem. 

 
Padome, balsojot Sandim Āķim, Uldim Ālītim, Ivo Čerbakovam, Svetlanai Dreimanei 
un Tomam Flaksim par,  NOLEMJ: 

3.1. Apstiprināt Latvijas puišu junioru šosejas riteņbraukšanas izlases atlases kritērijus dalībai 
2025. gada Eiropas un Pasaules čempionātos.  
3.2. Apstiprināt Latvijas vīriešu U23 izlases šosejas riteņbraukšanas izlases atlases kritērijus 

dalībai 2025. gada Eiropas un Pasaules čempionātos. 
3.3. Apstiprināt Latvijas jauniešu puišu un meiteņu izlašu atlases kritērijus dalībai 2025. gada 
Eiropas Jaunatnes Olimpiskajā festivālā šosejas un MTB riteņbraukšanā.  

3.4. Apstiprināt Latvijas Elites, U23 un Junioru MTB izlašu atlases kritērijus dalībai 2025. gada 
Eiropas un Pasaules čempionātos.  
3.5. Uzdot T. Marksam publicēt atlases kritērijus LRF oficiālajā interneta vietnē – www.lrf.lv. 

 
4. Biedrības “We Build Parks” iesnieguma izskatīšana par iestāšanos LRF –  A. Ozols. 
A. Ozols informē padomes locekļus uz uzaicinātos par biedrības “We Build Parks” sagatavoto 

iesniegumu par iestāšanos LRF. A. Ozols informē par līdzšinējo darbību un plānoto darbību 
Pump Track sacensību rīkošanas jomā A. Ozols aicina padomes locekļus uzņemt biedrību “We 
Build Parks” biedrībā “Latvijas Riteņbraukšanas federācija”. Padomes locekļi un uzaicinātie 

diskutē par biedrības darbības plāniem.  
 
Padome, balsojot Sandim Āķim, Uldim Ālītim, Ivo Čerbakovam, Svetlanai Dreimanei 

un Tomam Flaksim par,  NOLEMJ: 
Uzņemt biedrību “We Build Parks” biedrībā “Latvijas Riteņbraukšanas federācija” kā juridisko 
biedru, nosakot tai biedru iestāšanās un gada maksu padomes apstiprinātajā apmērā. 

 
5. Par biedrības “For Better”, bērnu un jauniešu centrs “Daugmale” izslēgšanu no 
LRF – A. Ozols, T. Markss 

http://www.lrf.lv/
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A. Ozols informē biedrus un uzaicinātos par nepieciešamību lemt par biedrības “For Better” un 
bērnu un jauniešu centrs “Daugmale” izslēgšanu no LRF juridisko biedru vidus saistībā ar 

neapmaksātajiem biedru gada maksas rēķiniem. T. Markss norāda, ka bērnu un jauniešu centrs 
“Daugmale” vairs neveic darbību riteņbraukšanas jomā. Padomes locekļi un uzaicinātie diskutē 
par abu organizāciju darbību.  

 
Padome, balsojot Sandim Āķim, Uldim Ālītim, Ivo Čerbakovam, Svetlanai Dreimanei 
un Tomam Flaksim par,  NOLEMJ: 

5.1. Izslēgt biedrību “For Better” no LRF juridisko biedru vidus.  
5.2. Izslēgt bērnu jauniešu centrs “Dugmale” no LRF juridisko biedru vidus.  
 

6. Par BMX sieviešu izlases galvenā trenera nepieciešamību – S. Āķis. 
S. Āķis informē par saņemto informāciju no Latvijas vadošo sieviešu BMX braucēju – Veronikas 
Monikas Stūriškas un Vinetas Pētersones – trenera Ģirta Kātiņa ar lūgumu viņu apstiprināt par 

Latvijas BMX sieviešu izlases galveno treneri 2025. gada sezonai. S. Āķis novērtē Ģ. Kātiņa 
paveikto, aicinot padomes locekļus atbalstīt viņa apstiprināšanu BMX sieviešu izlases galvenā 
trenera amatā. Padomes locekļi un uzaicinātie diskutē par Ģ. Kātiņa līdzšinējo darbību, kā arī 
BMX izlašu vadības struktūru.  

 
Padome, balsojot Sandim Āķim, Uldim Ālītim, Ivo Čerbakovam, Svetlanai Dreimanei 
un Tomam Flaksim par,  NOLEMJ: 

Apstiprināt Ģirtu Kātiņu Latvijas BMX sieviešu izlases galvenā trenera amatā.  
 
7. LRF 2024. gada finanšu pārskata izskatīšana – T. Markss. 

T. Markss informē padomes locekļus un uzaicinātos ar LRF 2024. gada finanšu pārskata 
projektu. T. Markss norāda, ka gaidāms arī zvērināta revidenta ziņojums, aicinot padomes 
locekļus balsot par LRF 2024. gada finanšu pārskatu pēc iepazīšanās ar zvērināta revidenta 

ziņojumu. 
 
Padome, balsojot Sandim Āķim, Uldim Ālītim, Ivo Čerbakovam, Svetlanai Dreimanei 

un Tomam Flaksim par,  NOLEMJ: 
Lemt par LRF 2024. gada finanšu pārskata apstiprināšanu pēc zvērināta revidenta ziņojuma 
saņemšanas.  

 
8. LRF 2025. gada budžeta projekta izskatīšana – A. Ozols. 
A. Ozols informē par sagatavoto LRF 2025. gada LRF budžeta projektu. A. Ozols norāda, ka 

ieņēmumu sadaļā nav zināms Izglītības un zinātnes ministrijas piešķirtā valsts finansējuma 
federācijas pamatdarbības nodrošināšanai apjoms, tādējādi šīs ieņēmumu pozīcijas apmērs 
norādīts 2024. gada apmērā. A. Ozols iepazīstina ar citām ieņēmumu un izdevumu pozīcijām. 

Padomes locekļi un uzaicinātie diskutē par sagatavoto LRF 2025. gada budžeta projektu.  
 
Padome, balsojot Sandim Āķim, Uldim Ālītim, Ivo Čerbakovam, Svetlanai Dreimanei 

un Tomam Flaksim par,  NOLEMJ: 
8.1. Apstiprināt LRF 2025. gada budžeta projektu.  
8.2. Virzīt LRF 2025. gada budžeta projektu ziņošanai LRF biedru sapulcē. 

8.3. Uzdot T. Marksam publicēt LRF 2025. gada budžeta projektu LRF oficiālajā interneta vietnē  
www.lrf.lv. 
 

http://www.lrf.lv/
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9. Par LRF biroja darba organizēšanu – T. Markss. 
T. Markss informē padomes locekļus un uzaicinātos par LRF biroja darba organizēšanu. T. 

Markss norāda, ka LRF biroja darba attīstībai būtu nepieciešams piesaistīt lietvedi. T. Markss 
norāda, ka lietvedes darba pienākumos ietilptu dokumentu aprites uzturēšana, oficiālā e-pasta 
administrēšana, licenču sagatavošana, atskaišu sagatavošana, rēķinu sagatavošana, iesaiste 

sacensību organizēšanā, LRF sociālo tīklu administrēšana, kā arī citi pienākumi. T. Markss 
norāda, ka kandidātu meklēšana būtu jāuzsāk pēc valsts budžeta finansējuma 2025. gadam 
apzināšanas. Padomes locekļi un uzaicinātie diskutē par lietvedes pozīcijas nepieciešamību LRF 

biroja darba attīstībai, kā arī veicamajiem pienākumiem.  
 
Padome, balsojot Sandim Āķim, Uldim Ālītim, Ivo Čerbakovam, Svetlanai Dreimanei 

un Tomam Flaksim par,  NOLEMJ: 
Atbalstīt lietvedes piesaistīšanu LRF biroja darba attīstībai LRF 2025. gada budžeta ietvaros.  
 

Padome darbu beidz plkst. 11:15 
 
Sandis Āķis       
Latvijas Riteņbraukšanas federācijas 

Prezidents     ____________________________ 
      (paraksts)                
 

Ivo Čerbakovs 
Latvijas Riteņbraukšanas federācijas 
Padomes loceklis    ____________________________ 

      (paraksts) 
 
Uldis Ālītis 

Latvijas Riteņbraukšanas federācijas 
Padomes loceklis    ____________________________ 
      (paraksts) 

 
Svetlana Dreimane 
Latvijas Riteņbraukšanas federācijas 

Padomes loceklie    ____________________________ 
      (paraksts) 
Toms Flaksis 

Latvijas Riteņbraukšanas federācijas 
Padomes loceklis    ____________________________ 
      (paraksts) 

 
Protokolists Toms Markss   ____________________________ 
      (paraksts) 

 
 


